
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 8 2022/2023 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 22. maj 2023 kl. 17.30 – 20.30  
Mødet afholdes på lærerværelset 

Møde. NR. 8 – 2022/24 

Tilstede 

Forældre: Martin Wolsing Vilmann, Julie Greve Møller Jensen, Thomas 
Christensen, Dyreholt, Christina Lund Christiansen og Thomas Christensen, 
Anders Bruun Sonne, Kevin Chammika Elling Larsen, Kirsten Borchsenius 
 
Medarbejdere: Kim Møller Heller, Eva Andersen 
 
Ledelse: Lars Frisch, Mette G. Thompson og Søren Fini Christensen 
 

 
Elevråd:  

Afbud 

Forældre:  
 
Medarbejdere: Lotte Sanchez, Mette Møller Sørensen 
 
Ledelse:  

 
Elevråd: Emilie Malou Kofod, Sofie Raun 

Dagsorden OBS: Marianne er ordstyrer 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 
 

Punkt til orientering 

Der er afbud fra elevrådet. 

3. Høring vedr. ferieplan 
Skoleudvalget har sendt det vedhæftede i 
høring. Bestyrelsen bedes tage stilling om 
den ønsker at indsende et høringssvar.  

Skolebestyrelserne har talt sammen på 
tværs af kommunen, og der er et fælles 
ønske om at beholde 200 skoledage for 
eleverne.  
 
Dette er skolebestyrelsen på 
Kirstinedalsskolen enige i. 
 
SF udarbejder et høringssvar. 
 



 

~ 2023-007013-5 
Skoleudvalget 03-05-2023 Skolernes ferieplan skoleåret 2023_2024 og 2024_2025 7696943_1_1.PDF

Forslag 2 - 201 
skoledage skoleår 2024-2025.pdf

Forslag 2 - 201 
skoledage skoleår 2023-2024.pdf

Forslag 1 - 200 
skoledage skoleår 2024-2025.pdf

Forslag 1 - 200 
skoledage skoleår 2023-2024.pdf 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Den ekstra feriedag for eleverne kan 
eventuelt afholdes i forlængelse af 
juleferien.  

4. Forældreforedrag 2024 
Der er indkommet følgende forslag: 
Erik B Jørgensen 
Imran Rashid 
Rasmus Alenkær 
Sven Brinkmann 
Bo Hejlskov Elven 
Line Risbjerg 
 
Bestyrelsen bedes drøfte hvilken 
foredragsholder vi arbejder videre med. 
  
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Der er kommet input fra personalet. 
 
 
Skolebestyrelsen undersøger 
mulighederne for at få følgende ud:  
 
Søren Østergaard – Kriminalitet 
 
Mazen Ismail – Opvækst i kriminelt 
bandemiljø til forfatter 

Patrik Larsen – Fokus på at øge unges 
selvtillid.  
 
 

5. Skoleåretsplanlægning 
Ledelsen orienterer om status på 
skoleåretsplanlægning 
 

Punkt til drøftelse 
 

Vi har fået en T-klasse mere end beregnet, 
derfor har 2. runde af fagfordelingen større 
justeringer end normalt.  
 
På onsdag har ledelsen, AMR og TR 
skoleplansmøde. Her bliver 
opgaveoversigten gennemgået for alle for at 
sikre en retfærdig behandling.  
 
TR, AMR og inklusionsvejleder og SFO har 
planlagt en indsats om børnesyn for 
kommende skoleår. Her kommer bl.a. en 
workshop med Rasmus Alenkær.  
 
Skolen skal i kommende skoleår være med i 
ReadIT – 0. og 1. årgang. Projektet er et 
tilbud til forældre med henblik på at løfte 
elevernes læsning. Derudover skal 7. 
årgang deltage i ”Basal” med fokus på 
trivsel.  
 
Skolerne i område Nord undersøger 
muligheden for at planlægge en fælles 
personaledag. 
 



 

Der ansættes en lærer til kommende T-
klasse og en Naturfagslærer i udskolingen.  
 
Pædagoger og lærere får skemalagt fælles 
forberedelse i kommende skoleår.  
 

6. Økonomi 
Ledelsen orienterer omkring den økonomiske 
situation.  
 
 

Punkt til godkendelse 
 

 
På nuværende tidspunkt går vi ud af 
budgetåret 2023 med et acceptabelt 
underskud.  
 
Dette er dog ikke et aktuelt billede, da vi 
forventer at ansætte. 
 
SF’s bedste bud, er et underskud på ca. 
175.000 kr. 
 
Der laves opfølgning på økonomien efter 
sommerferien. 

7. Bestyrelsensberetning for skoleåret 
22/23 
Bestyrelsen bedes drøfte, hvordan 
årsberetningen skal aflægges.  
 

Punkt til drøftelse 
 

 
Skolebestyrelsen skal udarbejde en 
årsberetning.  
 
Der bliver lavet en årsberetning, hvor vi 
redegør for betyrelsens arbejde i skoleåret 
23/24 i form af et sommerferiebrev fra 
skolebestyrelsen. Udkastet bliver drøftet på 
det kommende møde.   
 
Deltagelse på forældremøder og 
kontaktforældreaften.  
 

8. Bestyrelsesåret 23/24 
Bestyrelsen bedes drøfte hvilke 
fokusområder der skal være kommende 
skoleår.  

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

 
Skolebestyrelsen ønsker at fremhæve 
temaer, som er relevante at inddrage til 
bestyrelsesmøderne i kommende skoleår.  
 
F.eks. Registrering af fravær, 
Opfølgning af nøgletal 
Linjefagsdækning.  
Trivselsmåling 
HP  
PLC 
Opfølgning på Visionsmøde  
Omdømme (SoMe) 
Udvidelse af skolen grundet tilflytninger 
 

9. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
Af- og tilgang af elever 
 

 
Formand/næstformand: Der er udarbejdet 
en rapport med anbefaling omkring 
skoletoiletter. Rapporten  kommer med et 
forslag til at isandsætte et af toiletterne i P6 
med 3 toiletter til en pris på 675.000 kr. 
 
Medarbejderne: Fagfordelingen er i gang og 
det fylder, men plejer at lande godt.  



 

 
Punkt til orientering 

 

 
De nye børn er efterhånden landet godt, der 
har været særlig fokus på kommende T-
klassebørn.  
 
Ledelsen:  
 
I SFO 2 er planlægningen af sommerkoloni 
påbegyndt. 
 
De sidste 3 mdr. har vi sagt farvel til 7 
elever og har fået 11 nye elever.  
 
Kommunen har undersøgt 
ledelsesnomineringen, og vi ligger på 
niveau. 
 
5. årgang har været på lejrskole og havde 
en god tur. 
 
Den skimmel, som er fundet i prøverne er 
ikke skadeligt, men der er ekstra rengøring 
frem til sommerferien, hvor der træffes 
beslutning om, hvad der skal gøres 
fremadrettet. 
 
I denne uge er der temauge om danske 
forfattere. 
 
SF er inviteret til møde med Kultur og Fritid 
og Køge Nord Sportscenter. Meldingen er, at 
der skal findes en løsning i forhold til 
omklædningsrummene.  
 
10 medarbejdere deltog Bike and Run. 
Køge Kommune stillede med 100 personer.  
Kirstinedalsskolen deltog igen i år til skole-
OL, og 5A vandt, igen i år, en tur til 
Lalandia.  
 
 

10. Evt Elevrådet vælger maden til vores sidste 
bestyrelsesmøde i skoleåret 22/23. 

11. Lukket punkt 
 

 

   
 


